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Saknr Tittel 
        

007/19 Godkjenning av innkalling og saksliste 

008/19 Godkjenning av møteprotokoll 

009/19 NOU 2018: 16 Det viktigste først- høyringsuttale 



010/19 Feriereiser for personar med store bistandsbehov 

011/19 Politisk styringsstruktur og reglement for Alver kommune - høyring 

  

  



007/19: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Innkalling og saksliste vert godkjent 

 
   

   

08.05.2019 UNGDOMSRÅDET 

 
 

UR - 007/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Godkjent 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

008/19: Godkjenning av møteprotokoll 

 

Møteprotokollen vert godkjent 

   

   

08.05.2019 UNGDOMSRÅDET 

 
 

UR - 008/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Godkjent 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

009/19: NOU 2018: 16 Det viktigste først- høyringsuttale 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Lindås kommune gir uttale i samsvar med vurderingane gitt i saksutgreiinga. 

………………………… 

 

   

   

08.05.2019 UNGDOMSRÅDET 



Ungdomsrådet takkar for orienteringa og støttar uttala. 

 

UR - 009/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Lindås kommune gir uttale i samsvar med vurderingane gitt i saksutgreiinga. 

………………………… 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

010/19: Feriereiser for personar med store bistandsbehov   

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Saka vert teke til orientering. 

   

   

08.05.2019 UNGDOMSRÅDET 

Ungdomsrådet takkar for orienteringa.  

Ungdomsrådet meiner at Lindås kommune bør innføra tilsvarande retningslinjer som Bergen har. 

 

UR - 010/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Saka vert teke til orientering. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

011/19: Politisk styringsstruktur og reglement for Alver kommune - høyring 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Saka vert lagt fram utan framlegg til vedtak. 

………………………… 

 

   

   

08.05.2019 UNGDOMSRÅDET 



Lindås Ungdomsråd (LUR) har over 2 møte sett gjennom "Politisk styringsstruktur og reglement for 

Alver kommune", utelukkande med fokus på "Reglement for Ungdomsråd". 

LUR har følgjande innspill: 

- LUR er positive til talet på medlemmer foreslått frå ungdomsskulenivå og vidaregåande nivå (8/8 + 

3/3) 

LUR meiner at eit ungdomsråd med rundt 15 medlemmer er ein ok storleik. 

- LUR stiller seg spørrande til rekrutteringen frå "Andre lag og organisasjonar for ungdom". LUR 

meiner dette er for ope, og dessutan at det vil vera omfattande å finna gode system som sikrar gode val 

av medlemmer.  

LUR foreslår å sjå om t.d. dei kommunale ungdomsklubbane v/klubbstyret kan stilla med 1 

representant kvar. Med dagens kommunale tilbod, vil det tilseia 5 medlemmer (5 ungdomsklubbar).  

-LUR meiner at Fellesnemnda med hjelp av det politiske reglementet (eller på anna vis) må sikra at det 

lokale engasjementet frå ungdom ivaretas òg i Alver kommune. T.d. har Radøy ungdomsråd i dag 17 

representantar, og kan oppleva å bli redusert til 1 representant i Alver kommune.  

Eit "Demokratiprogram for barn og unge", lokale arbeidsgrupper, utvikling av elevrådsarbeidet, eller 

andre modellar, kan vera utgangspunkt for å sikra engasjement og påverknad frå ungdom der dei bur.  

- LUR meiner at reglementet bør vera meir konkret og gi retningslinjer for korleis medlemmer skal 

veljast.  

LUR foreslår at representantar frå ungdomskole til ungdomsrådet blir valt via elevråda. 

- LUR meiner det bør stå noko om opplæring i reglementet, for å sikra at nye medlemmer får nok 

opplæring. T.d. at ungdomsrådet skal ha 2 dagar med opplæring kvar haust.  

- LUR meiner at reglementet må seia noko om kva for aldersgrenser som gjeld for representantane.  

Når det gjeld forslag om godtgjersle til medlem og leiar av ungdomsrådet, har LUR følgjande innspill: 

- LUR støttar at det bør vera ein godtgjersle for medlemmene.  

I Alver kommune blir det stor reiseavstandar for mange av medlemmene. For å sikra oppmøte på 

møta, kan godtgjersle vera eit bra insentiv.  

- LUR er usikre på om satsane 0,07% og 0,05% er litt for høgt, og ber om at prosjektgruppa tar ei ny 

vurdering på satsen. LUR ønsker ikkje ein situasjon der ungdom blir vald inn i ungdomsrådet i den 

hensikten i å skulla tena pengar. Engasjement for ungdom og samfunnet må vera motivasjonsfaktoren. 

 

UR - 011/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 

Lindås Ungdomsråd (LUR) har over 2 møte sett gjennom "Politisk styringsstruktur og reglement for 

Alver kommune", utelukkande med fokus på "Reglement for Ungdomsråd". 

LUR har følgjande innspill: 

- LUR er positive til talet på medlemmer foreslått frå ungdomsskulenivå og vidaregåande nivå (8/8 + 

3/3) 

LUR meiner at eit ungdomsråd med rundt 15 medlemmer er ein ok storleik. 

 

- LUR stiller seg spørrande til rekrutteringen frå "Andre lag og organisasjonar for ungdom". LUR 

meiner dette er for ope, og dessutan at det vil vera omfattande å finna gode system som sikrar gode val 

av medlemmer.  

LUR foreslår å sjå om t.d. dei kommunale ungdomsklubbane v/klubbstyret kan stilla med 1 

representant kvar. Med dagens kommunale tilbod, vil det tilseia 5 medlemmer (5 ungdomsklubbar).  

 

-LUR meiner at Fellesnemnda med hjelp av det politiske reglementet (eller på anna vis) må sikra at det 

lokale engasjementet frå ungdom ivaretas òg i Alver kommune. T.d. har Radøy ungdomsråd i dag 17 

representantar, og kan oppleva å bli redusert til 1 representant i Alver kommune.  

Eit "Demokratiprogram for barn og unge", lokale arbeidsgrupper, utvikling av elevrådsarbeidet, eller 

andre modellar, kan vera utgangspunkt for å sikra engasjement og påverknad frå ungdom der dei bur.  

 

- LUR meiner at reglementet bør vera meir konkret og gi retningslinjer for korleis medlemmer skal 

veljast.  

LUR foreslår at representantar frå ungdomskole til ungdomsrådet blir valt via elevråda. 

 



- LUR meiner det bør stå noko om opplæring i reglementet, for å sikra at nye medlemmer får nok 

opplæring. T.d. at ungdomsrådet skal ha 2 dagar med opplæring kvar haust.  

 

- LUR meiner at reglementet må seia noko om kva for aldersgrenser som gjeld for representantane.  

 

Når det gjeld forslag om godtgjersle til medlem og leiar av ungdomsrådet, har LUR følgjande innspill: 

 

- LUR støttar at det bør vera ein godtgjersle for medlemmene.  

I Alver kommune blir det stor reiseavstandar for mange av medlemmene. For å sikra oppmøte på 

møta, kan godtgjersle vera eit bra insentiv.  

 

- LUR er usikre på om satsane 0,07% og 0,05% er litt for høgt, og ber om at prosjektgruppa tar ei ny 

vurdering på satsen. LUR ønsker ikkje ein situasjon der ungdom blir vald inn i ungdomsrådet i den 

hensikten i å skulla tena pengar. Engasjement for ungdom og samfunnet må vera motivasjonsfaktoren. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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